
UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI
RADANAUKOWA
Instytutu Biologii

ul. Wąska 13,71-415 Szczecin

Protokół z posiedzenia Rady Naukowej Instytutu 
Biologii US, 29.04.2021, godz. 12:00

W dniu 29.04.2021 odbyło się posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Biologii US, 
przeprowadzone w trybie zdalnym, zgodnie z zarządzeniem Rektora nr 45/2020 z dn. 
27.04.2020 r. Potwierdzenie obecności oraz głosowania objęte porządkiem obrad zostały 
przeprowadzone w systemie Rada24, po omówieniu spraw za pośrednictwem platformy MS 
Teams. Protokół z wynikami głosowań został wygenerowany w systemie Rada24. Dodatkowo 
sporządzona została lista uczestników spotkania z platformy MS Teams. Lista wraz z 
protokołem z wynikami głosowań, stanowi załącznik do protokołu z obrad. Za przebieg 
głosowań odpowiedzialna była Pani dr Anna Kalinka, przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej. W 
posiedzeniu wzięło udział 16 członków Rady Naukowej. Nieobecna była Pani dr hab. Wioleta 
Dudzińska, oraz Pani dr Agata Poniewierska-Baran.

Na początku posiedzenia Przewodnicząca RN powitała zebranych i przedstawiła porządek 
obrad. Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś z obecnych ma jakieś uwagi do 
porządku obrad. W związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca RN zarządziła 
głosowanie w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa 
Instytutu uchwałę przyjęła jednomyślnie. Po zakończonym głosowaniu można było przejść do 
realizacji porządku obrad.

1) Sprawy osobowe
Podjęcie uchwały w sprawie uznania stopnia naukowego nadanego Pani Nadhira Benhadji za 
równoważny z polskim stopniem naukowym doktora

Przewodnicząca RN oddała głos przewodniczącemu komisji nostryfikacyjnej, Panu prof. 
dr hab. inż. Robertowi Czerniawskiemu. Pan Profesor poinformował zebranych, że komisja 
nostryfikacyjna zebrała się aby przeprowadzić postępowanie nostryfikacyjne stopnia 
naukowego doktora nadanego za granicą Pani Nadhirze Benhadji. Wniosek złożony przez 
panią Nadhirę został przez komisję oceniony pozytywnie.

Przewodnicząca RN zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie. Wobec braku 
dalszych wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca RN zarządziła głosowanie tajne. Szczegółowe 
wyniki głosowania zawarte są w protokole stanowiącym załącznik do oryginału protokołu. W 
wyniku głosowania podjęto uchwałę nr 13/2021, w której uznano stopień naukowy nadany 
Pani Nadhira Benhadji za równoważny z polskim stopniem naukowym doktora w dziedzinie 
nauk ścisłych i przyrodniczych w dyscyplinie nauki biologiczne.

Po zakończonym głosowaniu członkowie posiedzenia przeszli do realizacji kolejnego 
punktu obrad.

2) Sprawy bieżące i wolne wnioski
Głos zabrał Dyrektor Instytutu Biologii. Poinformował zebranych, że w trakcie posiedzenia 

Senatu Uczelni dostał informację o konieczności przeprowadzenia oceny pracowników. Ze 
względu na sytuację epidemiologiczną w kraju, nie jest pewne czy taka ocena się odbędzie. 
Jeżeli nastąpi, to ocena taka będzie dokonywana w okresie 3 miesięcy, a o jej 
przeprowadzeniu pracownicy muszą być poinformowani z 2 miesięcznym wyprzedzeniem.

Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US poprosiła Pana dr hab. Łukasza Jankowiaka, prof. US o 
przypomnienie zasad podziału subwencji badawczej w Instytucie Biologii.
Pan Profesor Jankowiak odpowiedział, że zasady się nie zmieniły i kwota przyznawana jest w 
oparciu o liczbę slotów wnoszoną przez danego pracownika do ewaluacji (tj. maksymalnie 4



sloty) oraz najlepsze publikacje. Zastosowane jest przy tym przeliczenie „starych" punktów na 
„nowe". Pan Profesor zwrócił też uwagę na konieczność zastanowienia się nad zasadami 
przyznawania funduszy po ewaluacji. Wywiązała się krótka dyskusja dot. szczegółów 
przyznania środków w roku bieżącym oraz w latach następnych. Ustalono, że w trakcie 
kolejnych posiedzeń będą dyskutowane kryteria przyznawania środków na działalność 
badawczą po okresie ewaluacji.
Następnie głos zabrała Pani prof. dr hab. Agnieszka Popiela informując zebranych, że dotarł 
już specjalny skaner zakupiony w ramach projektu Herbarium Pomeranicum - „Zintegrowane 
wirtualne Herbarium Pomorza". Pani Profesor zaprosiła zabranych do obejrzenia sprzętu, 
procesu skanowania i ewentualnej oceny przydatności skanera dla innych badań naukowych.

Wobec braku dalszych wypowiedzi, członkowie posiedzenia przeszli do realizacji 
kolejnego punktu obrad.

3) Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 01.04.2021.
Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie. W 

związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła 
głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 
01.04.2021. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa jednomyślnie zatwierdziła protokół.

Na tym wyczerpano porządek obrad. Na zakończenie Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US 
podziękowała zebranym za uczestnictwo w posiedzeniu i życzyła miłego popołudnia.
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